
- de motie-Meyer over een
hardheidsclausule (25517, nr. 6);
- de motie-Marijnissen over het
oprichten van een waarborgfonds
(25517, nr. 7);
- de motie-Marijnissen over vrijlating
van inkomsten ingeval van een
gezamenlijke huishouding (25517,
nr. 8);
- de motie-Bijleveld-Schouten c.s.,
houdende het verzoek om de
vrijlatingsregeling te laten gelden
voor alle nabestaanden met inkomen
in verband met arbeid (25517, nr. 9);
- de motie-Van Dijke over het bij de
vrijlating betrekken van eigen
bijdragen in het kader van inkomens-
afhankelijke regelingen (25517,
nr. 10).

(Zie vergadering van 30 oktober
1997.)

In stemming komt de motie-
Rosenmöller/Bijleveld-Schouten
(25517, nr. 3).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, de SGP,
de RPF, het CDA, de groep-Nijpels,
het AOV, de Unie 55+, de CD en het
lid Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Meyer
(25517, nr. 4).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de SGP, de RPF,
de groep-Nijpels, de Unie 55+, de CD
en het lid Hendriks voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Meyer
(25517, nr. 5).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, het CDA,
de groep-Nijpels, het AOV, de Unie
55+, de CD en het lid Hendriks voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Meyer
(25517, nr. 6).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van

GroenLinks, de SP, de groep-Nijpels,
de Unie 55+ en het lid Hendriks voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-
Marijnissen (25517, nr. 7).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, de
groep-Nijpels, de Unie 55+ en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Marijnissen (25517, nr. 8).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de groep-Nijpels,
de Unie 55+ en het lid Hendriks voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-
Bijleveld-Schouten c.s. (25517, nr. 9).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, de SGP,
de RPF, het CDA, de groep-Nijpels,
het AOV, de Unie 55+, de CD en het
lid Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Van
Dijke (25517, nr. 10).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, de SGP,
de RPF, de groep-Nijpels, de Unie
55+ en het lid Hendriks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over acht moties, ingediend bij het
debat over het Besluit uitbreiding
en beperking kring verzekerden
volksverzekeringen 1989, KB
164, te weten:
- de motie-Wolters/Bijleveld-
Schouten over vrijstelling met
terugwerkende kracht voor
ex-grensarbeiders (24754, nr. 8);

- de motie-Wolters/Bijleveld-
Schouten over handhaving van de
verzekeringsplicht (24754, nr. 9);
- de motie-Wolters/Bijleveld-
Schouten over de premie voor
vrijwillige verzekering (24754, nr. 10);
- de motie-Wolters/Bijleveld-
Schouten over vrijstelling van
premiebetaling (24754, nr. 11);
- de motie-Wolters c.s. over een
knelpuntennota grensarbeid (24754,
nr. 12);
- de motie-Rabbae over continuering
van de verplichte verzekering voor
AOW en ANW voor reeds terugge-
keerde migranten (24754, nr. 13);
- de motie-Rabbae over intrekking
van de voornemens m.b.t. de
beëindiging van de verzekering voor
de volksverzekeringen van remigran-
ten (24754, nr. 14);
- de motie-Noorman-den Uyl c.s.
over compenseren van het verlies
van de verzekeringsplicht voor
remigranten (24754, nr. 15).

(Zie vergadering van 30 oktober
1997.)

In stemming komt de motie-Wolters/
Bijleveld-Schouten (24754, nr. 8).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
D66 tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-Wolters/
Bijleveld-Schouten (24754, nr. 9).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het CDA, de
groep-Nijpels, het AOV, de Unie 55+,
de CD en het lid Hendriks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Wolters/
Bijleveld-Schouten (24754, nr. 10).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het CDA, de
groep-Nijpels, het AOV, de Unie 55+,
de CD en het lid Hendriks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Wolters/
Bijleveld-Schouten (24754, nr. 11).
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De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, het CDA,
de groep-Nijpels, het AOV, de Unie
55+, de CD en het lid Hendriks voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Wolters
c.s. (24754, nr. 12).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
D66 tegen voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-Rabbae
(24754, nr. 13).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks en de SP voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Rabbae
(24754, nr. 14).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks en de SP voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Noorman-den Uyl c.s. (24754, nr. 15).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, D66, het
GPV, de SGP, de RPF, het CDA, de
groep-Nijpels, de Unie 55+ en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde is de voortzetting van
het mondelinge vragenuur,
overeenkomstig artikel 136 van het
Reglement van orde.

Vragen van het lid Witteveen-
Hevinga aan de ministers van
Justitie en van Financiën, over
beursfraude.

©

Mevrouw Witteveen-Hevinga
(PvdA): Voorzitter! De fractie van de
PvdA kon niet vermoeden dat het
fraudebestrijdingsprogramma met
betrekking tot de financiële wereld,
waar de PvdA de laatste jaren bij
voortduring op heeft aangedrongen,
reeds op zo’n korte termijn tot zulke
schokkende arrestaties als die van de
laatste dagen zou leiden. Versterking
van het toezicht en van de
opsporingsinstanties met betrekking

tot de financiële instellingen was,
naar nu blijkt, keihard nodig. Een en
ander vraagt ook om verdere
maatregelen. Het maatschappelijk en
economisch belang van de integriteit
van banken, verzekeringsmaatschap-
pijen, pensioen- en beleggingsfond-
sen, effectenkantoren en -handelaren
is zeer groot. Ik verwijs ook naar de
meest recente arrestatie van S. Het
gaat om goed beheer van geld dat
eenieder van ons toevertrouwd heeft
aan een of meer van deze instellin-
gen. Ook het imago van het
financieel centrum Amsterdam is in
het geding. Het witwassen van geld,
mogelijk verkregen uit drugshandel,
en andere vormen van fraude op
deze financiële markten kunnen dan
ook niet krachtig genoeg worden
aangepakt. Daarom is het belangrijk
dat er volledige duidelijkheid
ontstaat over de gang van zaken
rondom Nusse Brink en andere
berichten van afgelopen vrijdag in
Het Financieele Dagblad over
beursfraude met betrekking tot de
zaak-Han V. gedurende de periode
1993-1996. Was Justitie wel of niet
reeds in 1993 bekend met het geval
Han V. en waarom is er niet
opgetreden?
De informatie over het dossier-Han

V. is volgens de fractie van de PvdA
zeer verwarrend en vooral ook door
toedoen van de mededelingen die de
minister van Justitie deed in het
programma Buitenhof van afgelopen
zondag. Wat is nu wel en wat is nu
niet juist? Niet alleen wat betreft de
passiviteit van het openbaar
ministerie in 1993, maar ook wat
betreft de toezichthouders en het
karakter van het onderzoek van de
Centrale recherche-informatiedienst.
Daarom de volgende vragen,
allereerst aan de minister van
Justitie.
1. Wat is de werkelijke gang van

zaken geweest met het geval Han V.?
Wanneer is de zaak aan het
openbaar ministerie voorgelegd en
wat zijn destijds precies de redenen
geweest waarom de zaak niet verder
is onderzocht? Is Han V. destijds als
verdachte geregistreerd door het
openbaar ministerie en, zo ja,
waarom is de zaak destijds niet
verder onderzocht? Is de zaak wel of
niet voorgelegd aan de officier van
justitie?
2. Is het juist dat De Nederland-

sche Bank en de Stichting toezicht
effectenverkeer in respectievelijk
1993 en 1995 meldingen, signalen bij
het openbaar ministerie hebben

Mevrouw Witteveen-Hevinga (PvdA)
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